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Etyka mediów  

Senator Kazimierz Wiatr: 

Panie Marszałku! Szanowni Państwo! 

Zanim zadam pytanie, chcę powiedzieć o następującej sprawie. Dwa lata temu, kiedy zmienialiśmy 
Regulamin Senatu, to właśnie na mój wniosek dopisano etykę mediów do zakresu Komisji Kultury 
i Środków Przekazu, bo tak się ona nazywała, a nie, jak nieprecyzyjnie powiedział pan sprawozdawca, 
komisja kultury. To była Komisja Kultury i Środków Przekazu. I muszę powiedzieć, że pan senator 
sprawozdawca ucieka od odpowiedzi na to już co najmniej sześć razy zadane pytanie, jakie jest 
uzasadnienie włączenia etyki mediów do zakresu komisji samorządu terytorialnego. Mówienie, że "już 
powiedziałem", nie oznacza, że argumenty padły, bo my takich argumentów nie usłyszeliśmy. 

Chciałbym przypomnieć, że mieliśmy Rok Języka Polskiego, mówiliśmy dużo o kulturze, komisja pod 
przewodnictwem pani marszałek Bochenek dzielnie nam wiele spraw przedstawiała. I muszę 
powiedzieć, że poziom zaskoczenia tą zmianą jest nie do pojęcia. A pomimo wielokrotnych pytań nie 
usłyszeliśmy uzasadnienia. Nie było tego uzasadnienia w druku nr 6 ani nie usłyszeliśmy go w trakcie 
przedstawiania na mównicy druku nr 6S. Dlatego bardzo proszę pana senatora sprawozdawcę, żeby 
nie odwoływał się do tego, że już była odpowiedź na to, bo odpowiedzi nie było, i dlatego oczekujemy 
na tę odpowiedź. Bardzo dziękuję. 

Senator Kazimierz Wiatr: 

Panie Marszałku, ja chciałbym jednak ad vocem powiedzieć, że pan senator sprawozdawca nie 
odpowiedział na moje pytanie. 

(Głos z sali: I nie odpowie.) 

(Senator Krzysztof Kwiatkowski: Czy ja mogę? Ja mam pytanie do...) 

I chciałbym, żeby to było w protokole zaznaczone. 

 


